

27 أغسطس 2025 27 أغسطس 2025

Video Link to MSX Discussion Session Financial Statements for the half year ended o 30 June 2025 "Unaudited"

رابط تسجيل الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط للبيانات المالية لفترة الستة أشهر المنتهيــة في 30 يونيو 2025 "غير مدققة"

Dhofar Tourism Company SAOG "the Company" is pleased to inform the shareholders, investors and analysts that MS Discussion Session was conducted on 27 August 2025 presenting the Unaudited financial result for the half year ended 30 June 2025 of the Company and answering the questions of the participants.

يسر شركة ظفار للسياحة ش.م.ع.ع "الشركة" إعلام المساهمين والمستثمرين والمحللين الماليين أنه تم عقد الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط بتاريخ 27 أغسطس 2025 تم استعراض ومناقشة النتائج المالية "غير المدققة" لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025 والإجابة على الأسئلة التي طرحت من الحضور خلال هذه الجلسة.

The video recording of the session is accessible through pressing the link below:

تجدون التسجيل المرئي لهذه الجلسة من خلال الضغط على الرابط أدناه:

https://zoom.us/rec/share/xIzwX0J5W h231adSUy01E8QPaOGQzsPSU-Ic13qi VGGNY9a4zqx1DJFqQHqV4y.zN2FoOr-iEoNb9IA

For information, please contact Mr. Said Ahmed Baabbad

Tel: 99138700

Email:

saidbaabbad@dhofartourism.net

Your Sincerely,

للتواصل والمعلومات الرجاء الاتصال: الفاضل/ سعيد أحمد باعباد هاتف: 99138700 بريد الكتروني:

saidbaabbad@dhofartourism.net

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

Said Ahmed Baabbad Administrative Manager





سعيد أحمد باعباد المدير الإداري